
 

SKOLEBESTYRELSEN 

       SNEJBJERG SKOLE 

Tirsdag den 11.06.24 

STED: Mødelokale ved administrationen TID: 17.30-20.00 

Fmd. initialer:  

Til stede: 

Niels Røjkjær Dalmose (ND), Liselotte K 

Heller (LH), Henrik Overgaard Juhl (HJ), 

Birgit Torbøl Beenfeldt (BB), Carsten 

Keller Hansen (CH), Marlene Damgaard 

(MD), Monika Bukhave Fruergaard (MF), 

Henrik Kokholm (HK), Vibeke Buskbjerg 

(VI), Brian Rasmussen (BR), Lillian 

Krarup (LI), Mads Medom Madsen (MA) 

Elevrådet: Marie og Mira  

 

Afbud: Marie, Mira, Mads 

 

Fraværende:  

 

 

 



1. Temadrøftelse,  

evaluering af årets arbejde i 

skolebestyrelsen. (30 min) 

 

Augustmødets referat omhandlede årsplan 

og ønskede drøftelser. 

 

Drøftelse af årsplan, temaer og 

principper, der ønskes drøftet (30 min) 

 

Både temaer og placering på årets møder. 

Hvilke principper skal vi have fat i 

kommende skoleår og drøfte/revidere. 

 

Referatet: 

Drøftelse af input til årets møder: 

 

Principper, der skal revideres/drøftes:  

Princip om overflytning af elever fra 

Engbjergskolen (drøftes på fællesmødet 

med Engbjergskolen). 

Princip om cykling.  

Princip for Snejbjerg Skoles SFO (efterår) 

Princip om fællesskaber. 

Princip for kommunikation (efterår) 

 

Temadrøftelser, skolebestyrelsen ønsker at 

drøfte på årets møder: 

Overgange på skolen 

Flere elever på Snejbjerg Skole, elevtal, 

modtagelse 

Skolebestyrelsens synlighed i 

forældrekredsen 

Digital dannelse 

Trivsel 

 

 

 

Det uforudsete har præget året i skolebestyrelsen. 

Det nødvendige er blevet behandlet, men ikke umiddelbart alt 

det, der var ønsket fra årets start.  

 

Ønskeligt var, at vi havde nået at arbejde mere med de fysiske 

rammer. 

 

Ift. temadrøftelser har bestyrelsen været omkring de fleste.  

Synlighed er skolebestyrelsen blevet bedre til. 

 

Til kommende skoleårs bestyrelse: 

De fysiske rammer 

Trivsel 

Digital dannelse 

 

Principper – her har vi været omkring de principper, vi ønskede. 

Vi mangler handledelen til princippet omkring SFO.  

2. Elevrådet. (10min) 

 

Nyt fra elevrådet. Herunder 

tilbagemelding fra elevrådet omkring 

Caféen. 

 

Elevrådet har lavet tilbagemelding på caféen. (bilag). 

Der skal laves en evaluering sammen halbestyreren i det 

kommende skoleår. 

3. Principper. (15 min) 

 

(Princippet om kommunikation om 

skolebestyrelsens virke, drøftes, revideres 

og besluttes.  

 

 

Bilag: 

Princip om kommunikation 

 

Princippet blev tilrettet og godkendt. 



4. Økonomi skole og SFO. (20 min) 

 

Grundig gennemgang og drøftelse. 

Herunder tilbagebetalingsplan i forhold til 

underskud. 

 

Bilag:  

Økonomioversigter skole og SFO 

SFO’ens budget er på 5,2 mill. kroner inklusiv en overførsel fra 

tidligere år på 268.000 kr.  

Det forventes at komme ud af 2024 med et plus på 130.000kr. 

SFO’ens budget er afhængig af vippeafregning alt efter hvor 

mange børn, der går i SFO. 

Lige nu har vi flere børn tilmeldt end forventet.  

 

Skolens budget er på 29.2 mill indregnet de 1,8 mill underskud 

fra sidste år.  

Der er lavet et budget, hvor er afsat penge til at afdrage på 

gælden.  

Lige nu er sigtet, at vi kan tilbagebetale 300.000 kr i 2024 og 

derefter 500.000 kr de næste tre år.  

 

Pause 10 min  

6. Skolebestyrelsens møderække for 

kommende skoleår (15 min). 

 

Orientering og drøftelse af fx tidspunkt 

mm. 

 

Bilag: Mødeplan for kommende skoleårs 

SB-møder 

 

Mødeplanen blev godkendt for nu, men skal med på første møde 

efter sommerferien igen, så de nye bestyrelsesmedlemmer kan 

godkende. 

7. Skolebestyrelsens årsberetning (15 

min). 

 

Orientering, drøftelse og beslutning. 

 

 

 

Marlene har lavet et superfint udkast til årsberetningen.  

Årsberetningen blev godkendt. 

 

Årsberetningen sendes ud på Aula.  

8. Liste med punkter til brug ved 

forældremøder (15 min). 

 

Drøftelse af indhold fra SB på kommende 

forældremøde i august-september. 

 

Bilag: Liste udarbejdet af Monika. 

 

Monika har lavet en liste med punkter. 

 

Tilføjelse til indskolingen: 

Den gode skolevej 

Drøfte mobilregler udenfor skoletid 

Mobilpolitikken med på alle forældremøder. 

 

Stikord til skolebestyrelsens arbejde generelt: principper for 

skolen, godkender budget, høringssvar, ansættelser, 

forældrehenvendelser men ej personsager.  

 



9. Referat, opfølgning fra sidste møde, 

siden sidst, orientering og meddelelser. 

(15 min) 

 

- Medarbejdernyt. 

- Skolens venner. 

- SFO. 

 

Medarbejdernyt: 

Der er i forbindelse med medarbejderreduktion afskediget en 

medarbejder, to deltidsmedarbejdere og derudover er en 

medarbejder, der er stoppet, ikke blevet genbesat.  

 

Tre pædagogmedhjælpere ansat til efter sommerferien. 

Besøg af Marianne, ny pædagogisk leder. 

 

Konfirmationsforberedelsen – udskolingen ønsker en drøftelse 

af placeringen af dette med kirken. Udskolingen oplever, at 

eleverne cykler i Rema på vejen. Gerne at det kunne placeres på 

samme dag, gerne først eller sidst på dagen i ydertimerne. 

Drøftelse af hvad man laver med de elever, der er tilbage. 

Vibeke tager det med til team udskoling til drøftelse. 

Samtale med præsterne om en evt. ændring fra skoleåret 25/26. 

 

Opstart af Skolens Venner i Snejbjerg, som er en organisation, 

der hverver frivillige hjælpere ind i skolen. Her er Snejbjerg 

Skole med i ’første omgang’ med opstart i august. 

 

SFO 

Der er arrangeret ture ud af huset i uge 27: 

Momhøje, Hjerl Hede, Jyllands Mini Zoo, Disc Golf-tur, 

fodboldgolf.  

Der arbejdes med bustransport og de nære steder er der 

forældreafhentning på stedet.  

På fredag er der afslutning med 4.årgang med en tur.  

 

Der er godt gang i førskolearbejdet med de nye børn.  

8. Eventuelt. (5 min) 

 

Spørgsmål til meddelelsesbogen. 

 

Tak til de medlemmer, der stopper i skolebestyrelsen. 

9. Næste møde. 

 

Mandag den 19. august kl. 17.30-20.00 

 


